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Z Á P I S N I C A 

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Dojč, ktoré sa konalo dňa 22. októbra 2015. 

 

Zasadnutie zahájené o 19:00 hod. 

 

Navrhnutý program:  

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Kontrola uznesení 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Správa hlavného kontrolóra obce o vykonaných kontrolách 

5. 6. Zmena rozpočtu obce Dojč na rok 2015  

6. Stanovisko hlavného kontrolóra k 6. zmene rozpočtu obce 

7. VZN o zneškodňovaní odpadových vôd zo žúmp a ich evidencia 

8. VZN o podmienkach státia vozidiel na území obce Dojč a o dani za dočasné parkovanie 

motorových vozidiel na parkovisku pri cintoríne 

9. Návrh VZN o podmienkach určovania a vyberania miestneho poplatku za komunálne odpady a 

drobné stavebné odpady 

10. Návrh VZN o miestnych daniach na území obce Dojč 

11. Informácia o zúčtovaní rekonštrukcie ZŠ na MŠ 

12. Rôzne 

13. Informácia o činnosti starostky 

14. Interpelácie občanov 

15. Diskusia 

16. Uznesenia 

17. Záver 
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Prítomní: 

starostka: PaedDr. Slavomíra Melišová 

poslanci: 

1. Ing. Pavol Zich 

2. JUDr. Antónia Mikulíková 

3. Bc. Júlia Kozánková 

4. Katarína Čelústková 

5. Ing. Peter Orság 

6. Mgr. Zuzana Macková 

7. Ing. Andrej Vician 

hlavný kontrolór obce: Ing. Dušan Frndalovics 

 

Ostatní prítomní občania podľa prezenčnej listiny. 

 

1. bod programu: Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starostka Obce Dojč PaedDr. Slavomíra Melišová privítala poslancov a občanov prítomných na 

zasadnutí Obecného zastupiteľstva Obce Dojč a oboznámila prítomných s programom rokovania, 

pričom sa spýtala, či chce niekto navrhnutý program doplniť alebo zmeniť. 

Poslanec P. Orság navrhuje zaradiť ako nový bod programu: Zmena cestovných poriadkov 

2015/2016. 

Starostka navrhuje presunúť 11. bod programu: Informácia o zúčtovaní rekonštrukcie ZŠ na MŠ na 

začiatok rokovania, t.j. za  3. bod programu: Voľba návrhovej komisie. 

Návrh uznesenia č. 157/2015/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

Program 9. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dojči s doplnením. 

Hlasovanie: prítomných: 7, za: 7, proti: 0, zdržali sa: 0 

  

Starostka určuje za zapisovateľku M. Hovančíkovú a za overovateľov zápisnice J. Kozánkovú a Z. 

Mackovú. 
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Návrh uznesenia č. 158/2015/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

zapisovateľku a overovateľov zápisnice: M. Hovančíkovú – zapisovateľka, J. Kozánkovú, Z. 

Mackovú – overovatelia zápisnice. 

Hlasovanie: prítomných: 7, za: 7, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

3. bod programu: Voľba návrhovej komisie 

Starostka navrhuje zloženie návrhovej komisie: A. Mikulíková, P. Orság. 

 

Návrh uznesenia č. 159/2015/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

návrhovú komisiu v zložení: A. Mikulíková, P. Orság 

Hlasovanie: prítomných: 7, za: 7, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

2. bod programu: Kontrola uznesení  

Starostka informuje, že všetky uznesenia z minulého zastupiteľstva boli splnené. 

 

4. bod programu: Informácia o zúčtovaní rekonštrukcie ZŠ na MŠ 

Starostka informuje o sumách z výkazu výmer na jednotlivé časti rekonštrukcie ZŠ na MŠ. 

Stavebná časť: vo výkaze výmer bolo veľa nedostatkov, napr. nesprávne zadané množstvo okien, 

pribudli okná do priestorov ZŠ, aby sa vymenili na budove smerom do ulice už všetky okná. 

Takisto pribudli omietky, navrhovaná vrstva nebola postačujúca. Omietky urobila firma prvýkrát 

zle, museli sa prerábať, ale pri fakturácii sa tomu venovala zvýšená pozornosť, aby neboli 

vyfakturované dvakrát, keďže išlo o chybu firmy. Vo výkaze výmer chýbali aj zárubne. 

Z bezpečnostného hľadiska sa musela postaviť protipožiarna stena. Stavebná časť sa navýšila 

o 14.547,25 €. 

Elektroinštalácia: musel sa navyše urobiť bleskozvod, projekt vypracoval p. Pišťánek zadarmo, 

montáž hradila obec, nesedela metráž káblov, chýbali svietidlá napr. únikový východ. 

Elektroinštalácia sa navýšila o 351,62 €. 



4 

 

 

Zdravotechnika: vo výkaze výmer p. Leška nenapočítal celú jednu umývarku v MŠ, vrátane jej 

zariadenia. Zdravotechnika sa navýšila o 7.036,80 €. 

Ústredné kúrenie: v projekte bolo naplánovaných v triedach priveľa radiátorov, naopak na chodbách 

ani v umývarkach neboli radiátory vôbec. Na všetky radiátore sa montovali termohlavice. Aby sa 

kúrenie dalo regulovať, museli sa namontovať aj na radiátore do ZŠ. Ústredné kúrenie sa zvýšilo 

o 2.201,89 €. 

Celkovo sa navýšil projekt o 24.137,563 €. 

Stavebný dozor Pavol Skala informuje o rekonštrukcii ZŠ na MŠ. Od začiatku boli problémy 

s projektovou dokumentáciou, ktorú vyhotovil p. Leška a p. Slováková.  

P. Skala informuje, že boli práce ktoré sa podľa projektu nerealizovali, potom práce ktoré v projekte 

chýbali a preto boli naviac a práce ktoré sa delili medzi školu a škôlku. Fakturácia je vypracovaná 

tak, aby bola zrozumiteľná teraz aj po rokoch, je k nahliadnutiu. Každá faktúra od firmy 

Construction sa odsúhlasovala po jednotlivých položkách presne podľa vykonaných prác. 

Na zákazku bolo málo času, firma Construction nebola dostatočne pripravená, na začiatku prišli 

z firmy len 4 robotníci, preto sa aj rekonštrukcia predĺžila. Vznikali nečakané situácie, problémy, 

ktoré zdržiavali od práce. Veľa záležitostí si mala zabezpečiť firma, no riešila ich starostka s p. 

Skalom, napr. komunikácia s požiarnym technikom. Potrubie ide cez kotolňu, čo je z požiarneho 

hľadiska nebezpečné, nedalo sa to už inak vyriešiť, požiarne prestupy boli drahé a navýšili cenu. 

Fakturácia je k nahliadnutiu, nie je problém prísť a pozrieť sa. Počas každej akcie vznikajú práce 

navyše, nedá sa to ovplyvniť. P. Ovečka vyžadoval protipožiarnu stenu, ktorá je potrebná ku 

kolaudácii. Treba ešte dodatočne riešiť hydrant, ten sa však bude robiť až na jar. 

Starostka informuje, že v obci sú v okolí školy dva hydranty – pri Olšovcoch a v priestoroch 

trhoviska, ale aj tie sú ďaleko. Z bezpečnostného hľadiska nakoniec p. Ovečka súhlasil, že sa 

vybuduje hydrant až na jar. 

P. Skala ešte dodáva, že pri projekte už na začiatku treba zadať čo všetko musí obsahovať, nedá sa 

to robiť potom dodatočne. Pri verejnom obstarávaní treba pozisťovať, aké má firma pri podobných 

zákazkách referencie. 

Starostka informuje, že v zmysle zmluvy si uplatníme pri úhrade poslednej faktúry zádržné právo 

3.000,00 € a penále za oneskorenie termínu odovzdania stavby.  

Tento týždeň sa firme už posielala prvá reklamácia. V umývarke bolo upchaté potrubie, našli sa tam 

kusy malty/omietky a v jedálni sa začala dvíhať plávacia podlaha. P. Skala informuje, že na takéto 

závady by mali nastúpiť pracovníci firmy a odstrániť ich do 7 dní.  

Na začiatku rekonštrukcie mala firma v zmysle zmluvy poukázať na účet obce zábezpeku, ktorá 

mala byť zadržaná 5 rokov. V prípade reklamácie sa z nej môžu strhnúť náklady na opravu. Ak by 

boli práce vyššie ako zádržné, potom sa to musí vymáhať súdnou cestou. Keďže zábezpeku na účet 

obce neposlali, po odovzdaní stavby si ju už nemôžeme nárokovať. 
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Návrh uznesenia č. 160/2015/UObZ 

ObZ v Dojči berie na vedomie: 

Informáciu o zúčtovaní prác pri rekonštrukcii ZŠ na MŠ. 

Hlasovanie: prítomných: 7, za: 7, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

5. bod programu: Správa hlavného kontrolóra obce o vykonaných kontrolách  

Hlavný kontrolór predkladá v zmysle zákona NR SR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov Správu hlavného kontrolóra obce Dojč o výsledkoch kontroly.  

V období od 22.5.2015 – 22.10.2015 vykonal kontrolu č. 3/2015, ktorej predmetom bola kontrola 

plnenia uznesení za rok 2014. Výsledkom kontroly bolo, že všetky prijaté a schválené uznesenia 

v roku 2014 boli splnené. 

 

Návrh uznesenia č. 161/2015/UObZ 

ObZ v Dojči  berie na vedomie: 

správu hlavného kontrolóra obce o vykonaných kontrolách od 22.5. do 22.10.2015 

Hlasovanie: prítomných: 7, za: 7, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

6. bod programu: 6. Zmena rozpočtu obce Dojč na rok 2015  

Účtovníčka M. Hovančíková informuje o navrhovaných zmenách zapracovaných do rozpočtu na 

rok 2015, ktoré boli prerokované na pracovnej porade poslancov. Zmeny sú zapracované do 

rozpočtu tak, aby sa celková suma príjmov a výdavkov nezmenila, t.j. ide len o presuny finančných 

prostriedkov medzi položkami. 

Príjmová časť rozpočtu:  

Bežné príjmy 

223 001 Poplatky za predaj výrobkov, tovarov, služieb zníženie na sumu 985 € (KZ: 41) a presun 

sumy 6.595 € (KZ: 132) 

Výdavková časť rozpočtu:  

Bežné výdavky 

08.2.0 Kultúrne služby – 635 004 Rutinná a štandardná údržba prev. strojov, prístrojov zníženie na 
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sumu 9.700 € 

08.4.0 Nábož. a iné spoloč. služby – 633 006 Všeobecný materiál zvýšenie na sumu 6.300 €; 635 

Údržba zníženie na sumu 0 € 

09.1.1.1 Predprimár. vzdelávanie s bežnou starostlivosťou – 632 001 Energie zvýšenie na sumu 

8.060 €; 637 014 Stravovanie zníženie na sumu 1.200 € 

09.1.2/09.2.1 Primár. a nižšie sekundár. vzdelávanie s bežnou starostlivosťou – 633 006 Všeobecný 

materiál zvýšenie na sumu 1.800 €; 637 004 Všeobecné služby zvýšenie na sumu 2.500 € 

Kapitálové výdavky 

01.1.0 Výkonné a zákonodarné orgány – 711 001 Nákup pozemkov (KZ: 46) zníženie na sumu 

20.000 € 

06.4.0 Verejné osvetlenie – 717 001 Realizácia nových stavieb zníženie na 0 € 

09.1.2/09.2.1 Primár. a nižšie sekundár. vzdelávanie s bežnou starostlivosťou – 716 Prípravná 

a projektová dokumentácia zvýšenie na sumu 9.262 €; 717 002 Rekonštrukcia, modernizácia 

zníženie na sumu 4.478 €; 717 002 Rekonštrukcia, modernizácia (KZ: 46) zvýšenie na sumu 

185.000 € 

Starostka informuje, že na položke 717 001 na kapitole verejné osvetlenie bolo rozpočtované 

vybudovanie novej vetvy osvetlenia. Tento rok sa už realizovať nebude. Predpokladá sa na jar 

budúceho roka. 

 

7. bod programu: Stanovisko hlavného kontrolóra k 6. zmene rozpočtu obce 

Starostka vyzvala hlavného kontrolóra obce Dojč, aby informoval prítomných poslancov a občanov 

o svojom stanovisku k zmene rozpočtu roka 2015.  

Hlavný kontrolór upozorňuje, že sa jedná už o 7. úpravu rozpočtu v tomto roku. Vo svojom 

odbornom stanovisku informuje o sumách bežných a kapitálových príjmov a príjmových 

finančných operácií a o celkovej sume výdavkov, ktoré ostávajú nezmenené. Vo svojom stanovisku 

popísal presuny financií medzi jednotlivými položkami rozpočtu. Hlavný kontrolór konštatuje, že 

zmena rozpočtu je vypracovaná v súlade so zákonom o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a so zákonom o obecnom zriadení a na základe týchto faktov navrhuje zmenu rozpočtu 

schváliť.  

Účtovníčka obce doplnila informáciu, že do pôvodnej verzie prerokovanej na pracovnej porade 

poslancov bola po dohode so starostkou zapracovaná zmena v kapitole 08.4.0 Náboženské a iné 

spoločenské služby medzi položkami Všeobecný materiál a Údržba. 

 

Návrh uznesenia č. 162/2015/UObZ 

ObZ v Dojči  schvaľuje: 
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prerozdelenie sumy 50.000,00 € z RF schválenej Uznesením č. 142/2015/UObZ zo dňa 28.08.2015 

na nákup pozemkov na Záhumeniciach nasledovne: 

20.000,00 € nákup pozemkov na Záhumeniciach 

30.000,00 € Rekonštrukcia ZŠ na MŠ  

Hlasovanie: prítomných: 7, za: 7, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

Návrh uznesenia č. 163/2015/UObZ 

ObZ v Dojči  berie na vedomie:  

Stanovisko hlavného kontrolóra k 7. zmene rozpočtu v roku 2015  

a schvaľuje:  

Navrhovanú 7. zmenu  rozpočtu obce na rok 2015  

Hlasovanie: prítomných: 7, za: 7, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

8. bod programu: VZN o zneškodňovaní odpadových vôd zo žúmp a ich evidencia 

Starostka odovzdala slovo A. Vicianovi, nakoľko on ovláda problematiku odpadových vôd 

najlepšie. A. Vician informuje, že nesúhlasil s prvotnou zverejnenou verziou VZN a s tým, aby boli 

ľudia pokutovaní. Vymáhateľnosť pokút bola upravená. Pokutovanie je zadefinované v rámci 

správneho zákona, preto obec pokutovať nebude. Obec týmto neporušila žiaden zákon. Uvidí sa až 

časom, či bude aj prokuratúra súhlasiť s VZN obce Dojč.  

Najviac sa bude VZN týkať ľudí, ktorí majú pred domom kanalizáciu a nie sú pripojení a tých, ktorí 

stavajú nové stavby. 

Tento rok bol v obci problém s vypúšťaním odpadových vôd do potoka. Obec dala podnet na 

Obvodný úrad v Senici, keďže však nemala schválené VZN o zneškodňovaní odpadových vôd zo 

žúmp, nedalo sa to vyriešiť, preto bolo nutné VZN prijať. 

Ľudia sa budú musieť preukázať faktúrou, kde je vyfakturované vodné a stočné, príp. faktúrou za 

vývoz žumpy. Oprávnenie vyvážať žumpy má v obci len p. Dolga. 

Súčasťou VZN je tlačivo, ktoré môžu občania využiť, uvádza sa v ňom, aká firma vykonala 

likvidáciu odpadových vôd, kedy, atď. Následne sa obyvatelia preukážu už len týmto potvrdením. 

VZN bolo zverejnené od 28.8.2015 na webovej stránke, pripomienky neboli žiadne. 

Starostka otvára diskusiu pre poslancov a občanov, pýta sa či má niekto k VZN otázky alebo 

pripomienky. Do diskusie sa nikto nezapojil. 
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Návrh uznesenia č. 164/2015/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

VZN o zneškodňovaní odpadových vôd zo žúmp a ich evidencia 

Hlasovanie: prítomných: 7, za: 7, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

9. bod programu: VZN o podmienkach státia vozidiel na území obce Dojč a o dani za dočasné 

parkovanie motorových vozidiel na parkovisku pri cintoríne 

Starostka informuje o probléme s parkovaním v obci. Občania z okolitých obcí, ktorí dochádzajú za 

prácou, parkujú svoje vozidlá na verejných priestranstvách obce, zelených plochách, priekopách. 

VZN im umožní parkovať na vyhradenej spevnenej ploche pri cintoríne. Do konca októbra bude 

preklenovacie obdobie, nakoľko parkovisko ešte nie je dokončené. Parkovanie bude spoplatnené iba 

v prípade parkovania nad 6 hodín. Parkovné bude 1 €/1 mesiac, čiže 12 €/1 rok.  

P. Novotníček konštatuje, že je to veľmi nízka suma. P. Masaryková uvádza, že majitelia áut robia 

veľký neporiadok, odhadzujú odpadky, sú hluční, rušia nočný kľud. Starostka odpovedá, že suma 

12,00 € je zatiaľ len návrh, môže sa ešte zvýšiť. P. Novotníček sa pýta, kto môže majiteľov áut 

pokutovať a akou sumou. Starostka odpovedá, že za parkovanie v zákaze státia môžu pokutovať 

policajti, a to sumou podľa sadzobníka.  

Starostka informuje, že umiestnenie značiek posudzoval dopravný inžinier, takže umiestnenie je 

správne. Poplatok za parkovanie sa bude platiť ročne na 12 mesiacov, napr. od začiatku októbra 

daného roku do konca septembra nasledujúceho roku.  

Starostka uvádza, že p. Pavlík navrhol, aby cesty okolo potoka boli jednosmerné. Bude potrebné na 

to postupne pripraviť občanov. Problém je napr. v úseku pri rod. Černochovcov, z dôvodu 

parkovania na chodníkoch pri domoch, niekedy nie je možný prejazd autobusu, cesta je veľmi úzka.  

Starostka navrhuje, aby sa hlasovalo o cene ročného poplatku, tri možnosti: 12,00 €; 18,00 € alebo 

20,00 €. Väčšina zahlasovala za sumu parkovacej karty 18,00 €/1 rok. V prípade úľavy bude cena 

9,00 €/1 rok. 

 

Návrh uznesenia č. 165/2015/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

VZN o podmienkach státia vozidiel na území obce Dojč a poplatku za parkovanie 

motorových vozidiel na parkovisku pri cintoríne 

Hlasovanie: prítomných: 7, za: 7, proti: 0, zdržali sa: 0 
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10. bod programu: Návrh VZN o podmienkach určovania a vyberania miestneho poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

Starostka informuje, že bol zverejnený návrh VZN o podmienkach určovania a vyberania miestneho 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Dojč na rok 2016. 

Momentálne je platná suma poplatku 12,00 € za 1 osobu/1 rok, vo VZN je navrhnuté zvýšenie na 

sumu 13,14 € za 1 osobu/1 rok.  

Na 1 - 4 osoby v domácnosti bude prislúchať objem zbernej nádoby 140 l, na 5 – 8 členov bude 

prislúchať objem 240 l a na 9 a viac členov v domácnosti 140 l + 240 l. 

Poplatok za popolnicu je navrhnutý nasledovne: 

140 l .......... 50 €/1 rok 

240 l .......... 75 €/1 rok 

660 l .......... 210 €/1 rok 

1100 l ........ 290 €/1 rok 

Starostka informuje, že mala rokovanie s firmou OMS, na ktorom sa riešilo, či bude firma platiť za 

vývoz odpadu podľa počtu popolníc alebo počtu zamestnancov. 

26,28 € bude ročný poplatok dvoch osôb, ktoré majú jednu popolnicu s objemom 140 l. 

Občania majú do konca novembra priestor na pripomienkovanie VZN. 

Vo VZN bude zapracovaná novinka, podnikatelia budú platiť podľa počtu zamestnancov.  Do 5 

zamestnancov na prevádzke bude prislúchať objem zbernej nádoby 240 l, na 5 - 10 zamestnancov 

bude prislúchať 140 l + 240 l a na 11 a viac zamestnancov 240 l + 240 l.  

Starostka vyzýva k separácii odpadu, čím viacej bude odpad vytriedený, tým menej bude 

komunálneho odpadu a bude sa menej platiť za vývoz. V nasledujúcom čísle Obecných novín bude 

letáčik vo farebnom prevedení, kde bude vysvetlené ako treba separovať jednotlivé typy odpadov. 

Existujú rôzne firmy, napr. LRS, Naturpack, Envipak, s ktorými môže obec podpísať zmluvu a budú 

od obce preberať triedený odpad. V minulosti však vznikol problém, keď niektorá z firiem 

vyčerpala finančné prostriedky. Na stretnutí malého Zmos-u a na Klube starostov sa to riešilo 

a starostovia sa dohodli, že do konca júna/júla je ešte priestor, s nikým zatiaľ netreba podpisovať 

zmluvu. Momentálne vyvážajú v obci triedený odpad bezplatne Technické služby. 

Budúci týždeň by mal byť pristavený pred obecným úradom kontajner na papier, ale zatiaľ to nie je 

isté. Pristavený bude aj kontajner na textil. Kontajner na elektroodpad bol pristavený koncom 

septembra. 

Za vývoz jedného veľkoobjemového kontajnera zaplatí obec cca 350 €, bolo by dobré stanoviť 

určitú sumu, ktorú zaplatí občan na obecnom úrade za odovzdanie odpadu. 

V prípade stavebného odpadu bude od nového roka vo VZN určená cena 0,07 €/1 kg odpadu. 
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20. novembra je uzávierka Obecných novín, do tohto termínu môžu obyvatelia prispievať. 

V dedine sú umiestnené viaceré kontajnery na starý papier, pri jednotách, pri obecnom úrade a pridá 

sa ešte jeden do areálu školy, lebo tam pribudla teraz aj materská škola a sú tam aj lekári. 

V novembri by mala byť vyhlásená výzva na poskytnutie dotácie na zberný dvor. Obec by mohla 

potom vybudovať zberný dvor, nebola by to budova ale kontajnery na odpad. P. Holičová 

z Technických služieb by potom pomohla obci naplánovať, aké typy kontajnerov sa tam môžu 

umiestniť, aby neboli problémy s vývozom. 

Pri cintoríne je problém s kontajnerom na bioodpad. Napriek tomu, že je tam umiestnený pokyn, že 

je to na bioodpad, burinu, trávu, ľudia tam vyhadzujú sviečky, vence atď. Bioodpad je možné 

odovzdať zadarmo, ale ak sa tam vyskytne niečo čo tam nepatrí, Technické služby to odvezú do 

komunálneho odpadu a potom obec platí za vývoz cca 350 €.  

 

11. bod programu: Návrh VZN o miestnych daniach na území obce Dojč 

Starostka informuje, že bol zverejnený návrh VZN o miestnych daniach na území obce Dojč na rok 

2016. Od roku 2008 sa výška miestnych daní nemenila. Sadzby daní za pozemky, stavby a byty sa 

budú len zaokrúhľovať. Sadzba dane za psa bude 5,00 €. Pridaná bude sadzba dane za ubytovanie 

vo výške 0,70 €/1 osoba na prenocovanie, ktorá sa doteraz nevyberala. 

Starostka uvádza, že podľa aktuálneho VZN mali úľavu osoby staršie ako 80 rokov vo výške 50 % z 

poplatku za vývoz TKO, čo je diskriminačné. Ak majú mať dôchodcovia úľavu, tak potom ju musia 

mať všetci dôchodcovia rovnakú, bez ohľadu na vek. 

Starostka vyzýva, aby si všetci prezreli VZN a pouvažovali nad pripomienkami. Starostka 

informuje, že urobila analýzu okolitých obcí, ktoré sú veľkostne podobné obci Dojč a Dojč ako 

jediná obec poskytuje úľavy.  

 

Návrh uznesenia č. 166/2015/UObZ 

ObZ v Dojči berie na vedomie 

Návrh VZN o podmienkach určovania a vyberania miestneho poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady a návrh VZN o miestnych daniach na území obce Dojč, ktoré je možné 

pripomienkovať do 30.11.2015. 

Hlasovanie: prítomných: 7, za: 7, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

12. bod programu: Zmena cestovných poriadkov 2015/2016 

P. Orság uvádza koľko spojov prechádza spodnou zastávkou Dojč, rázc. k OcÚ teraz a koľko by 

prechádzalo po schválení návrhu nových cestovných poriadkov. Na úrovni obce už nie je možné 

návrh pripomienkovať, ale v pondelok 26.10.2015 bude ešte posledná príležitosť, kedy sa môže k 
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návrhu vyjadriť starosta obce. P. Orság informuje, že pri hornej zastávke Dojč, RD nie je problém 

z hľadiska bezpečnosti, pri spodnej zastávke by sa jazdením autobusov ničila obecná cesta, horná 

cesta je štátna, ktorá sa potom bude opravovať za štátne financie, nie za obecné. Vyťaženosť spojov 

na spodnej zástavke je nízka, nie je tam chodník, chodí tam veľa detí. Dnes je trend, aby boli obce 

od ťažkej dopravy odbremenené, týmto rozhodnutím by sa do obce priklonila. 

P. Kubík konštatuje, že je to pre ľudí, že to nie sú kamióny. 

Starostka uvádza, že o cestovných poriadkoch komunikovala s p. Gažom ešte na jar.  

Ohlasujú sa občania, že na hornej zastávke je to nebezpečné. Minimálne ranný autobus o piatej 

a večerný o siedmej by mali ísť cez dedinu z hľadiska bezpečnosti. Cestujú nielen dospelí, ale aj 

študenti a deti. Nemuseli by tadiaľ prechádzať všetky spoje. 

Starostka uvádza, že problém s manévrovaním áut a autobusov pri cintoríne bude vyriešený 

parkovaním áut na parkovisku pri cintoríne. Posledná možnosť pripomienkovať návrh bude 

v pondelok v Trnave, inak už sa to nebude dať zmeniť. Zo strany obce boli dve požiadavky, aby 

zastávka Dojč, rázc. k OcÚ bola premenovaná na Dojč, Dom smútku a zastávka Dojč, rázc. na 

Dojč, Kolónia a aby bola zastávka Dojč, RD len na znamenie a linky smer Senica – Štefanov - 

Gbely a Senica – Brodské boli presmerované na zastávku Dojč, Dom smútku.  

V Obecných novinách bude uvedená informácia, ktoré spoje budú prechádzať spodnou zastávkou 

cez dedinu a ktoré hornou zastávkou pri družstve.  

Starostka informuje z návrhu CP, ktoré z priamych liniek, idú hornou cestou a ktoré dolnou.  

P. Orság navrhuje, aby sa požiadavka obce stiahla, CP sa môžu pripomienkovať a meniť aj 

polročne. Na túto tému sa môže ešte podebatovať, aby sa pristúpilo na kompromis. 

 

Návrh uznesenia č. 167/2015/UObZ 

ObZ v Dojči súhlasí:  

so stiahnutím návrhu starostky o zmene trasy autobusov u SAD Trnava týkajúcich sa zástavky pri 

Dome smútku, s tým, že za pol roka bude vyžiadaná od SAD Trnava štatistika vyťaženosti spojov 

a po zistených skutočnostiach bude obec riešiť nový návrh trasy autobusov. 

Hlasovanie: prítomných: 7, za: 7, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

13. bod programu: Rôzne 

Starostka informuje o doručených žiadostiach: 

 žiadosť p. Stanislava Skalu o prenájom KD na retro oslavy 17. novembra 2015 
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Návrh uznesenia č. 168/2015/UObZ 

ObZ v Dojči súhlasí: 

S prenájmom  kultúrneho domu Stanislavovi Skalovi na retro oslavy 17. novembra dňa 17.11.2015. 

Hlasovanie: prítomných: 7, za: 7, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

 žiadosť p. Karola Matulu ml. o prenájom KD na Štefanskú diskotéku 26. decembra 2015 

 

Návrh uznesenia č. 169/2015/UObZ 

ObZ v Dojči súhlasí: 

S prenájmom  kultúrneho domu Karolovi Matulovi ml. na Štefánsku diskotéku dňa 26.12.2015 od 

20,00 do 05,00 h. s podmienkou, že okrem KD zabezpečí aj upratovanie vonkajšieho okolia. 

Hlasovanie: prítomných: 7, za: 7, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

14. bod programu: Informácia o činnosti starostky 

Uskutočnilo sa stretnutie s majiteľmi pozemkov na Záhumeniciach. Po stretnutí sa prehodnotila 

možnosť, žeby dostali pozemky všetci vlastníci. Vlastníci pozemkov spísali zápis, v ktorom 

požadujú, aby minimálna predajná cena bola 10 €/1 m
2
. Keď obec pozemky vykúpi, musí 

vybudovať ešte inžinierske siete. Pôvodná navrhnutá cena bola 3 - 4 €/1 m
2
, no neprišlo k dohode. 

Vlastníci sú pozvaní na ďalšie stretnutie budúci týždeň vo štvrtok. A. Mikulíková bola prítomná pri 

všetkých jednaniach. Obec teraz ponúka 2 varianty: 1. variant - cena 3 €/1 m
2
 + jeden stavebný 

pozemok, alebo 2. variant - obec vykúpi len pozemky, kde budú cesty, resp. verejné priestranstvá, 

následne vybuduje inžinierske siete po hranicu pozemku, podpíše sa zmluva o budúcej zmluve. 

Vlastníci budú povinní si odkúpiť inžinierske siete do 3 mesiacov, inak musia pozemok odpredať 

obci za 3 €. Ak vlastníci pristúpia na prvý variant, tak si môžu predať pozemok za ľubovoľnú cenu. 

Druhý variant bude pre vlastníkov nevýhodnejší. Obec nechce na pozemkoch zarábať, chce predať 

pozemky za cenu nákladov, ktoré bude musieť vynaložiť na výkup pozemkov a vybudovanie 

inžinierskych sietí. Sú len dva návrhy, ak neprejdú, tak sa obec nebude ďalej rozvíjať. Podľa štúdie 

by mala byť rozloha 1 pozemku 6 - 7,5 á. 

 

Starostka obce dostala potešujúcu informáciu od p. Belovej ohľadom verejného obstarávania na 

akciu Rekonštrukcia a modernizácia verejného osvetlenia v obci Dojč. Počas administratívnej 

kontroly verejného obstarávania neboli zistené porušenia princípov a postupov, t.z. administratívna 

kontrola dopadla v súlade so zákonom. Zajtra sa môže podpísať zmluva so spoločnosťou Venimex 

Slovakia s.r.o., ktorá vyhrala verejné obstarávanie.  

Stále prebieha kontrola daní z nehnuteľností, za psa a poplatkov za TKO.  
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Rok 2015: daň z nehnuteľností – zinkasované 39.288,47 €, čo je plnenie 62,86 %; nedoplatky 

23.214,48 €, čo je 37,14 %. V nedoplatkoch sú najvýznamnejšie sumy firma OMS - platí daň na 

splátky, PD Dojč - zaplatí do konca októbra a PD Turá Lúka. Za občanov ostávajú nedoplatky cca 

1,5 %. „Nedobytná pokladňa“ je cca 750 €. 

TKO – zinkasované 18.350,50 €, čo je plnenie 91,41 %; nedoplatky 1.725 €, čo je 8,59 %. Za 

občanov nedoplatky 766 € - zverejnené na výveskách a webe. „Nedobytná pokladňa“ je cca 830 €. 

Rok 2013: daň z nehnuteľností - úhrada 54.827,63 €, nedoplatky 9.456,95 €. Z nedoplatkov je 

najväčšia suma OMS 4.896,69 €, bude doplatená v novembri, obyvatelia – 2,89 %. „Nedobytná 

pokladňa“ je cca 2.700 €. 

Od nadácie SPPoločne sme získali na vybudovanie freestylového ihriska 2.307 €. Nie je to na 

základe výsledku hlasovania, ale ako bonus, odmena od SPP pre náš projekt. 

P. Sekáč vedie vyšetrovanie vo veci problému inkasovania daní z nehnuteľností, za psa a poplatku 

za TKO. Prebieha kontrola od roku 2008, falšované doklady stále pribúdajú, polícia nemôže osobu 

nájsť, skontaktovať, predvolať. 

 

Správa o činnosti starostky za obdobie od 28.8. do 22.10. 

Starostka informuje, že dala Ing. Gálikovi spracovať tepelno-technický posudok na ZŠ s MŠ 

a projektovú dokumentáciu Ing. Leškovi. Do 9.10.2015 bol stanovený termín na predkladanie 

žiadostí o dotáciu na environmentálny fond. Čas výzvy bol veľmi krátky a keďže p. Leška mal 

všetky výkresy v elektronickej podobe, bolo to zadané jemu. Posledný deň na predloženie žiadosti 

priniesol projekty. Keďže p. Leška zmenil pôvodný rozpočet, žiadosť sa nestihla podať. Výzvy 

vychádzajú každý rok, takže tieto projekty sa ešte môžu využiť aj v budúcnosti. V danom termíne sa 

stihla predložiť na environmentálny fond žiadosť na Rekonštrukciu kotolne v ZŠ. 

Starostka bola na stretnutí s Ing. Budovičom a Ing. Sališom ohľadom napojenia sa na čistiareň 

odpadových vôd a ohľadom kanalizácie. Územný plán zatiaľ nie je vyhovujúci, sú tam isté 

nezrovnalosti. 

Starostka rokovala s p. Holičovou z Technických služieb ohľadom popolníc, vývozu odpadu 

a vývozu veľkoobjemových kontajnerov a s Ing. Ondrušom a Ing. Horňákovou z firmy OMS 

ohľadom popolníc a dane z nehnuteľností. 

Starostka bola na pracovnom stretnutí starostov v Tatrách, kde prebehlo školenie o novom zákone 

o odpadoch. 

Starostka informuje, že prostredníctvom e-Obec cez Západoslovenskú energetiku prihlásila obec 

a školu na vypracovanie tepelno-technického posudku, predkladali sa vyúčtovacie faktúry za plyn 

a elektriku za posledné tri roky. 

Na webstránke obce sú zverejnené dotazníky slúžiace na vypracovanie stratégie MAS Záhorie, 

potrebujeme 65 vyplnených kusov, zatiaľ je vyplnených asi 32 kusov. 

Obec bude mať od spoločnosti Topset kompletné softvérové vybavenie. Účtovníctvo bude 
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prepojené s pokladňou, už sa nebudú ručne vypisovať žiadne potvrdenky. Takisto bude mať od tejto 

spoločnosti programy aj škola. 

Starostka informuje, že komunikovala so Západoslovenskou energetikou kvôli trafostanici za p. 

Karolom Matulom. Zmluva bola podpísaná už v roku 2013. Musí sa podpísať ešte zmluva 

o budúcej zmluve. Je požiadavka na ďalšiu trafostanicu. 

Uskutočnilo sa zasadnutie komisií, je zakázané spaľovať akýkoľvek odpad v záhradách a v krboch. 

Len v prípade spaľovania trávy alebo slamy sa môže zavolať a ohlásiť to na číslo 150. 

Na úrade práce sú rôzne nové projekty na podporu zamestnanosti, preto sú prijatí na obecný úrad 

noví zamestnanci. 

V obci sa osádza nové dopravné značenie, vyhrabujú sa parky, pracuje sa na parkovisku pri 

cintoríne, p. Tomašovič robí oplotenie. Zvyšok parkoviska sa dokončí na budúci rok. 

Róbert Morávek má voči obci dlh za daň za psa, za vývoz TKO a za vývoz veľkoobjemového 

kontajnera, ktorý mal pristavený pred domom. Podpísal s obcou dohodu o splátkach, 1. splátku už 

zaplatil. Podľa splátkového kalendára ostávajú ešte 2 splátky. 

V obci sa vzniká Jednota dôchodcov. V sobotu pred programom Dňa úcty k starším bude stretnutie 

s akčným výborom, kde sa budú podávať informácie. Starostka pozýva občanov v sobotu do 

kultúrneho domu na Deň úcty k starším. 

Starostka informuje, že sa pripravuje 1. obecný ples, ktorý sa bude konať 30.1.2016. Vstupenky sa 

budú predávať v predpredaji, kapacita bude obmedzená cca 80 ľudí. Bufet na plese bude 

zabezpečovať pohostinstvo U tatu. 

Materská škola v priestoroch Základnej školy je už dokončená. 30.9. sa začalo sťahovanie škôlky, 

pomoc poskytol aj p. Valentín Vach. Momentálne sa vypratáva hospodárska budova MŠ. Je tam 

veľmi veľa odpadu, ktorý sa triedi. Zatiaľ sa vyviezlo 10 kontajnerov komunálneho odpadu. 

1. novembrový týždeň budú v obci kominári, kto má záujem sa môže nahlásiť na OcÚ. 

 

Návrh uznesenia č. 170/2015/UObZ 

ObZ v Dojči berie na vedomie: 

Informáciu starostky o jej činnosti v období od 29.8. do 22.10.2015 

Hlasovanie: prítomných: 7, za: 7, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

15. bod programu: Interpelácie občanov 

Nie sú žiadne interpelácie od občanov. 
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16. bod programu: Diskusia 

Starostka otvára diskusiu a dáva občanom priestor na otázky. Nikto nemá otázky. 

 

17. bod programu: Uznesenia 

A. Mikulíková zhrnula a prečítala všetky uznesenia, ktoré schválili poslanci na dnešnom zasadnutí 

Obecného zastupiteľstva Obce Dojč. 

 

18. bod programu: Záver 

Starostka informuje, že najbližšie zasadnutie sa bude konať 10.12.2015 o 18.00 hod. 

 

Starostka ukončuje zasadnutie obecného zastupiteľstva a ďakuje za účasť. 

 

Zasadnutie ukončené o 22:20 hod. 

 

Zapisovateľka:  Ing. Marcela Hovančíková ................................................................. 

Overovatelia: Bc. Júlia Kozánková ................................................................. 

 Mgr. Zuzana Macková  ................................................................. 

Starostka obce:  PaedDr. Slavomíra Melišová ................................................................. 


